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Transcription Gosia - Robert 
 
 

Hantering av Min Verklighet - Yázhi Swaruu - ET Communication 
(Taygeta, Pleiades)  
 
 
DEL 1 
 
Gosia: Jag har en fråga från en som följer oss: Om vaccin är metoden för själar att lämna i massiv omfattning… 
Bara de som sover kommer att ta det. Den exakta frågan är: Om det sker att en stor massa som lämnar denna 
Matrix var ämnad för de vakna, varför vaccinet? Det bara ju bara de som sover som kommer att ta det? 
 
Yazhi: Det är något som jag skulle vilja kommentera, eftersom människor tror att jag skriver på liknande sätt som 
människor gör. Det vill säga att jag sitter ner för att skriva och tänka samt korrigera. Sedan jag justerat, skickar 
jag det till dig. Denna kommunikation fungerar inte så det är obearbetad information, vilket är riskabelt i sig, 
eftersom det kan komma ut tydliga motsägelser om jag inte gör tillräckligt omfattande förklaringar. Ofta är det 
frågan om rå information utan censurering eller genomgång eller något liknande.  
 
Ok, så vaccinet: Alla kommer att tvingas att ta vaccinet men de som sover kommer att ta det först, eftersom de till 
och med frågade efter det. Bland de som vaknat upp… kommer vissa att ta det beroende på var och en. Andra 
kommer att vägra till sista momentet eller inte pga de straff som riktas mot dem. Alla vaccinerade människor eller 
nyligt vaccinerade kommer inte att dö direkt. Så dumma är inte Cabal.  
 
Det kommer att bli allvarliga biverkningar och de har redan färdiga argument om de dör eller blir allvarligt sjuka 
av vaccinet. I så fall kommer de att hävda att det är på grund av viruset. Vilket ger dem ytterligare motiv för mer 
vaccinering. De har även justerat lagarna så att de farmaceutiska bolagen inte kan stämmas. Så, tala om massivt 
antal själar som lämnar men det är inte frågan om svart eller vitt.  
 
Globalt kommer flera hundra tusen själar att lämna av det skälet. Och det är vad som kan tas som 
överenskommelse om att kunna ta sig ut från jordelivet.  
Men det är mycket svårt, om inte omöjligt, att bestämma vilka de kommer att bli exakt eftersom det beror på flera 
faktorer. Dock är det rätt säkert att säga att de flesta av de sovande själarna kommer ut först, då de kommer att 
vara de första som kommer att ta vaccinet utan motstånd.  
  
 
Gosia: Jag trodde att mass-evakueringen bara var för de som är vakna. Men ok, det är inte så svart och vitt. Men 
de som sover kommer att ta dessa vaccin. Är de dessa som vill vara här, i 3D. De vet inte ens om några andra 
världar. Kommer även de att lämna Jorden? 
 
 
Yazhi: Igen, när de dör, lämnar de inte Matrix. De går bara till förrummet av inkarnationer. Med andra ord, de är 
inte utanför Matrix eftersom deras egna tankar är Matrix.  
Emellertid kommer det även att bli många vakna som också kommer att dö… och de kommer att bero på dem 
och deras medvetandenivå om de reinkarnerar eller återvänder hem eller går till någon annan plats.  
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Gosia: Och efter att komma till detta förrum… vad går de? Kommer de att återvända till Jorden? Om de inte vet 
om några andra världar? Jag menar de som sover. Om det värsta händer och det inte finns någon Jord som 
tidigare att återvända till. Kommer de att inkarnera som människor i transhumanist form?  
 
 
Yazhi: Det är utanför min kunskap vad alla dessa sovande döda kommer att göra. Många tusen, hundratusentals 
av de sovande kommer att vara kvar och acceptera situationen. Dessa kommer att bli förda till de nya städerna 
och de kommer att bli de nya slavarna, den nya Adam rasen.  
 
 
ANDRA CHATTEN 
 
 
Yazhi: Om vad kan jag göra. Vad jag beskrev igår vill jag inte skall missförstås. Jag kan ändra mitt utseende till 
vad som helst, inklusive formen av en örn eller en vessla. Min kropps utseende kan jag ändra. Till exempel låta 
det växa ut fler fingrar eller vad som jag tänker. Jag kan flyga genom luften eller gå på vatten, ja du kan… MEN… 
här är förklaringen. Det är min värld i MIN uppfattning av verkligheten. Och det kommer ur MINA tankar.  
 
När jag blir en ”vessla” för att använda det exemplet… om du är i närheten av mig kommer du bara att se att jag 
inte är där. Vad Anéeka beskriver är att du bara vänder på dig och har ingen aning om vart jag tog vägen. Eller 
när jag flyger i stil av ”supertjejen” genom luften, då kan de inte heller se mig. De beror på att de ligger utanför 
deras densitet; densiteten hos den som observerar mig.  
 
Det är inte så jag kan göra dessa omvandlingar som magiska trix eller bli en ”formskiftare” (skapeshifter) som 
vissa reptiler säger att de är. För mig är det annorlunda. Jag kan hantera min uppfattning av verkligheten i det 
astrala men från ditt perspektiv eller Taygetans försvinner jag bara.  
Eller vad jag kan göra, trots att jag inte kan bekräfta det själv, misstänker det bara… att ibland när jag flyger runt 
eller blir en ”vessla”ser jag bara ut att sova. Således… jag kan… och kan inte. Det beror på vilken lins du ser 
med.  
 
Med mitt medvetande kan jag påverka att bli vad jag föreställer mig. Och jag lever det. Men det är något som kan 
tolkas som astral orientering eller astral resa. Många gör det. Vad de UPPFATTAR är att jag bara försvinner. Det 
kan framstå som en rimlig logisk slutsats. Ett rymdskepp kan även göra det på liknande sätt. Det vill säga som 
”UFOs” gör. Det är redan känt. Men jag kan inte ge en demonstration av att ha blivit en örn eller en vessla 
liknande en ”Trollkarl”. Det ligger utanför vad jag kan göra på grund av att det hör till föreställande av en 
verklighet inom frekvensområdet av andra personer. Det beror på dem inte på mig.  
 
Vad jag kan göra åtminstone som version av (min inkarnering- version) Swaruu 9 är att påtvinga en aggressiv 
telepati som kan skapa en förnimmelse mot en annan person eller grupp av människor. Det är vad reptilerna gör. 
Iden kring ”formskiftning” (shapeshifting) som den framställs har inte övertygat mig. Jag är övertygad om att de 
spelar på betraktarens sinnen. Jag  känner till hur det är möjligt att göra det, vilket inte ändrar något. Dock finns 
det djur som gör det, exempelvis bläckfiskar.  
 
Så… min erfarenhet är att det är min verklighet. Det går bortom härmande, liksom bläckfisken förändrar sin form 
totalt. Vad jag beskriver är vad jag kan göra enligt min uppfattning. Hur jag erfar vad som är verkligt förändras. 
Det astrala upplevs med samma verklighet som under min vakna tid. Beroende på att det är samma, enbart en 
uppfattning.  
 
Med vad jag nyss förklarat antas att jag tagit bort en bit av de överdrivna tonen av hur andra kan se på det eller 
tolka det. Fast för mig och min erfarenhet, vad jag lever, har det ingen betydelse. Det är min realitet. Genom att 
försvinna mitt framför andra, förstår jag att det är tillräckligt för att omskaka dem i deras uppfattning av vad som 
är möjligt och omöjligt. Vad jag gör när jag redan är där ute, försvunnen, är redan vad jag beskriver ovan. Men de 
kan inte ens se mig försvinna. Vad som alltid händer är att andra personer förnimmer att jag är där, de ”blir 
distraherade” och jag är försvunnen.  
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Det är intressant därför att jag inte ens avsiktligt kan få dem att se mig försvinna. Jag tror det beror på den andra 
personen. De borde blinka åtminstone och de kan inte heller se mig gå genom en vägg. Snarare är jag inte där 
men på andra sidan. Jag ville bara förklara det. 
 
Någon kan säga att jag ”fantiserar”. Naturligtvis! Det är bara det att jag kan hantera min ”astrala resa” redan på 
ett komplett sätt… Vad jag tänker blir min verklighet, i min ”dröm” som många skulle tolka. Men det är problemet 
igen, ingenting är vetenskapligt verifierbart. Aldrig, inte med denna typ av fenomen. Trots det, för mig är det min 
verklighet. Vad jag erfar är vad som definierar mig.  
 
Och det är inte det att jag spenderar min tid att vara en vessla. Jag använder det bara som ett exempel på att allt 
är möjligt. Snarare spenderar jag min tid utan föreställning av att ha en kropp, alternativt med denna kropp men 
på ett annat plan. Och i det tillståndet, kan jag inte bara se framåt, jag kan se 360 grader, i alla riktningar 
samtidigt. Men så länge jag är i nuvarande tillstånd, i det ”fysiska”, jag kan bara se framåt som alla andra.  
Bara det att jag kan gå in och ur när vill. Jag lever mer där än ”här”.  
 
 
Gosia: Först kommer vi att se DIG, sedan försvinner du och i din plats ser vi en vessla?  
 
 
Yazhi: Nej inte det Gosia, under tiden jag är en vessla kan du inte se mig. Anledningen är att vesslan som jag är 
existerar bara på det mycket höga astrala planen. Du kan inte se mig eftersom det inte beror på mig utan på dig. 
Det ligger utanför din värld och dess densitet. Fast för min verklighet är det lika verkligt som det är att vara vaken 
som jag är nu. Schamaner och mystiker har gjort det på Jorden. Alternativt genom att använda substanser (som 
jag inte rekommenderar).  
 
Jag gör det via min tanke och vilja enbart, inget annat. Trots det har det fått mig att förstå att DET ÄR verklighet, 
för mig, dock av andra densiteter.  
 
 
Robert: Det skulle vara vad vi kallar… manipulation av materia med medvetande-tankar? 
 
 
Yazhi: Ja, men med er materia skulle det innebära manipulation. Eftersom det egentligen inte finns någon 
materia där den så kallade materien bara är en manifesterad ide, en uppfattning. På grund att det ÄR tankar av 
medvetande kan jag bara kontrollera MIN uppfattning av materia. Inte er (utom med aggressiv telepati).  
 
 
Robert: Bara din materia… Oberoende av överenskomna uppfattningar som andra medvetanden har? Utan att 
någon auktoritet dikterar något för dig. 
 
 
Yazhi: Ja, eftersom min överenskommelse av det möjliga och omöjliga, är skild från andra personers. Till 
exempel skulle ingen kunna låsa in mig en bur. Jag bara försvinner och så är det. Jag tillhör inte er verklighet… 
Enbart via den del vi har gemensam.  
 
 
TREDJE CHATTEN 
 
 
Robert: När någon lämnar Jorden… ”utan kropp - död”, kommer då personen automatiskt att uppstå någonstans 
i enlighet med den frekvens personen har?  
 
 
Yazhi: Du kommer aldrig att tappa bort dig, det är nonsens, folksägen. Du går till efterlivet för att vila och sedan 
går du var din frekvens tar dig. Och din frekvens är vad du tänker och kan föreställa dig i enlighet med din 
medvetandenivå.  
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Robert: Ja, men hur jag exempelvis hitta Taygeta? Bland så oändligt mycket liv. Det kommer att bli kaos. 
Kommer ditt högre jag att guida dig?  
 
 
Gosia: Du kommer att tänka TAYGETA och din önskan tar dig dit.  
 
 
Robert: Kommer du att integrera med ditt högre själv? 
 
 
Gosia: Du kommer ut. Du själv. Du är ditt högre själv. Om jag är fel på detta, korrigera mig Yazhi.  
 
 
Robert: Men var hamnar jag? 
 
 
Gosia: Du är din själ (tanke) och i det som är, ger det dig grepp på allt. Idéer, önskningar etc. Det är frågan om 
att fokusera.  
 
 
Yazhi: Ja, Gosia korrekt. Men Taygeta är inte den enda ”vackra” platsen att inkarnera till, långt ifrån. Således 
finns det inget att bekymra sig om att tappa bort sig. 
 
 
Robert: Och hur kommer du in i en kropp? 
 
 
Yazhi: Om vi utesluter vad som benämns ”walk in”. Det vill säga vilket är vad som händer om din energi eller din 
frekvens är i överensstämmelse med en speciell kropp som inte är din från början. I det andra fallet kommer du 
inte in i kroppen av någon, utan du skapar den. Det är din manifestation. En ide som du håller för dig själv som 
du är eller som du skulle vara i den densitet där kroppen är. Dock det finns ingen kropp på liknande sätt som det 
inte finns någon sked. Du är en ide som du själv skapar.  
 
 
Robert: Jag förstår, tack.  
 
 
Gosia: Du tänker och du är, kroppen, ingen ”att gå in i”. Det vill säga det är skilt från idéer som ”walk in”. 
 
 
Yazhi: Ja, men även ”walk in” är enbart aktuellt i 3D eller 5D perspektiv. Från din synpunkt som själ, igen, det är 
bara du som genererade den erfarenheten och det är en bild av dina idéer.  
 
 
Gosia: Jag förstår och kommer ihåg en gång… Jag var i eteriska världen för länge sen. Det var ingen dröm och 
jag kommer ihåg att jag var rent medvetande. Jag tänkte HAND… och där kom min hand  fram. Just för att jag 
tänkte: HAND. Den visade sig för mig. Jag var idéen och jag var handen på samma gång. Det skedde 
omedelbart.  
 
 
Yazhi: Dröm eller drömmar är endast när den eteriska världen påverkad av förorenade troende-uppfattningar  i 
3D vars tanke och programmerade omedvetna influerar respektive person.  
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Gosia: Men vad skulle hela världen bli UTAN idéer om 3D och 5D? Inga idéer om händer, stolar etc? Skulle det 
inte finnas några idéer? Eller snarare, skulle det finns idéer men inte så konkreta?  
 
 
Yazhi: Vad du ser och uppfattar som om det är den förnimmande verkligheten av din själ, är allt du är och 
genererar. Det kommer som från din egen spegel. Många kallar det den sanna verkliga världen. Den hålls bara 
tillbaka i drömmar av den förorenade begränsande troendet-uppfattningen inom 3D. 
 
Du frågar Gosia, om det inte skulle finnas några idéer. I den högre eteriska världen finns ingen skillnad mellan 
ide och verklighet. Du lever dina idéer. Det är livet. Tänka sig något är att leva det, så snart som det tänkts. Vilket 
betyder att kunna bli allt genom vilja. Livet och kraften hos Gudar.  
 
 
Gosia: Ja, jag frågar eftersom det alltid bekymrar mig att vara här och ”forcerad” att se ”händer, stolar etc”. Som 
om det är det enda sätt de existerar. Jag visste alltid att jag bara ser som genom speglar. I den eteriska världen 
interagerar jag med dessa idéer på ett annat sätt, inte så påtagligt och inte så manifesterat. Det är helt enkelt och 
du känner dem på annat sätt.  
 
 
Yazhi: Det är programmerat i ditt undermedvetna hur du skall tolka sammansättningen av potentiell energi, vilket 
du exempelvis kallar en stol.  
 
 
Gosia: Exakt. Sitter denna programmering i min kropp? Eller var? Är det programmerat från eteriska plan? 
 
 
Yazhi: Från ovan i den höga eteriska världen har du ingen omedvetenhet, du bara är och så är du. Då kan du 
tolka stolar hur du vill eller sluta tolka dem som stolar.  
 
 
Gosia: Är denna tolkning av stolar… denna programmering i det omedvetna bara vid existens på 5D planet och 
under det? Ovan kan jag tolka en stol som ett träd?  
 
 
Yazhi: Det är varför många inte förstår mig. Det beror på att jag inte ser på saker och ting enbart från en aspekt. 
Jag kan ändra ”stol” om jag känner för det, om det behövs i min process av att försöka förstå andra personer och 
deras endimensionella linjära tankar. Jag kan se ett träd som en stol. För mig finns inga begränsningar.  
 
 
Gosia: Det är vad jag saknar. Jag känner att jag levt det tidigare och kan störa mig på att tolkningen här är så 
linjär och programmerad. 
 
 
Yazhi: Varför jag inte ser skilda tidslinjer är på grund av att det skapar missförstånd. I mitt sinne ser jag många 
och  jag vet inte hur många. Jag kan inte veta hur många, men jag vet att det är många, många. Det är MIN 
tidslinje jag ser, men samtidigt kan jag se del-linjer.  
 
I brist på bättre ord, isolerar jag dem i min uppfattning. Så som du bara kan se grenarna av ett träd och inte hela 
trädet och vad som hör till det. För min del ser jag hur alla grenar interfererar och interagerar med varandra 
formerande en enda enhet, ett träd eller min uppfattbara tidslinje från mitt perspektiv. Den linjen innefattar eller är 
gjord av kanske tusentals isolerade linjer av uppfattningar, vilket inkluderar vissa i 3D, men inte bara 3D. 
 
Således, hoppar jag inte mellan var och en tidslinje. I stället ser jag helheten och från den positionen fokuserar 
jag min uppmärksamhet på vad som mest fångar min uppmärksamhet. Alternativt kan jag hoppa till var och en, 
om jag bestämmer mig för det. Allt vad jag tänker mig blir uppfyllt… men för mig.  
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Om jag försöker med ord säga vad jag ser och förstår genom att vara som ”ni” människor, för att kunna hjälpa till 
med något. I det fallet från positionen av människor i nöd, försöker jag göra vad jag kan. Med vad jag har. Jag är 
vesslan… men det är bara jag som kan se vesslan…  
 
 
Robert: Om de linjer du ser… är det bara dina? Eller kan du se ett genomsnitt av våra?  
 
 
Yazhi: Det är det att det inte bara är mina, jag blir även ”du” eftersom jag från en densitet ovanifrån innefattar 
summan av andras medvetanden. Era linjer är även mina, inklusive sovande zombies, vilket  är vad jag ser dem 
som. Eftersom jag kan snabba upp tiden, kontrastera den… se framåt eller bakåt. Se hur de korsas, hur de 
influerar varandra. Jag ser och återvänder. Utan rymdskepp. Enbart med mina tankar. 
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